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                                            Protokół Nr 7/2020 
                       z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
                              odbytego w dniu 30 czerwca 2020 roku 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 1200. 
Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta Białogard (nr 106 – parter). 
 
Tematyka Komisji:  
1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwal na XXII Sesje Rady Miejskiej Białogardu 

(od druku – A do druku – P). 
3. Sprawy różne.   
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 1 
Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Mariusz Smoliński. Przywitał 
zaproszonych gości oraz członków Komisji. Radny A. Wegner uczestniczył w posiedzeniu 
komisji online. 
Przewodniczący komisji – powiedział, że mamy do przyjęcia protokół nr 6/2020  
z posiedzenia komisji. Wszyscy członkowie komisji otrzymali powyższy protokół 
elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi. Jeżeli nie ma to 
protokół poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przegłosowano:  
za – 4 (jednogłośnie). W wyniku głosowania protokół został przyjęty. 
 
Ad 2 
Przewodniczący komisji – powiedział, że przystępujemy do rozpatrzenia i zaopiniowania 
projektów uchwał  na XXII Sesję Rady Miejskiej.  
Radny Sz. Jonko – powiedział, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Rewizyjnej były 
skierowane uwagi do gromadzenia odpadów na gruzowisku i schronisku. Miała być 
przekazana odpowiedź w tej sprawie i do tej pory nie otrzymałem żadnej odpowiedzi. 
Zapytał, jak długo będzie musiał czekać na odpowiedź w tej sprawie. 
Zastępca Burmistrza – poprosiła o sprecyzowanie czego dokładnie dotyczyło zapytanie. 
Radny Sz. Jonko – odpowiedział, że niech Pani zapozna się z protokołem z ostatniej  
komisji, gdyż nie będzie powtarzał tego o czym mówił na tamtej komisji. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedziała, że słuchała zapytania Pana radnego, ale prosi, aby 
Pan radny powiedział dokładnie o jakie chodzi dokumenty. 
Radny Sz. Jonko – powiedział, że oczekuje dokładnej odpowiedzi na piśmie. Zapytuje, co 
stało się z tą ilością płyt, gdzie zostały wywiezione, gdzie położone i jeżeli zostały sprzedane 
to komu i za jaka kwotę. 
Zastępca Burmistrza – powiedziała, aby Pan radny sformułował zapytanie konkretnie. 
Zobowiąże wówczas Naczelnika Wydziału do udzielenia odpowiedzi na piśmie. 
Przewodniczący komisji – powiedział, że przechodzimy do rozpatrywania następujących 
projektów uchwał: 
a) w sprawie kwoty stanowiącej podstawę ustalania dla centrum integracji społecznej, 

w przypadku gdy instytucją tworzącą jest organizacja pozarządowa, kwoty dotacji 
pochodzącej z dochodów własnych Miasta – druk A, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Komunikacji Społecznej i Promocji –  
M. Szczensnowicz 
Uzasadnienie: 
Centrum Integracji Społecznej w Białogardzkie realizuje program zatrudnienia socjalnego 
umożliwiającego walkę z ubóstwem i wykluczeniem społecznym. Uchwała powoduje 
zwiększenie wydatków związanych ze wsparciem Centrum Integracji Społecznej. 
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Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przegłosowano: 
za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
b) w sprawie zasad wydzierżawiania lub wynajmowania nieruchomości wchodzących w 

skład miejskiego zasobu nieruchomości – druk B, 
Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami – B. Szulakiewicz  
Uzasadnienie: 
Ten projekt uchwały określa zasady wydzierżawiania lub wynajmowania nieruchomości 
wchodzących w skład miejskiego zasobu nieruchomości na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata, 
czas nieoznaczony oraz zasad zawierania kolejnych umów dzierżawnych lub najmu. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie. Głosy w dyskusji: 
Radny W. Czurko – zapytał, czy jeżeli są chętni to będzie to się odbywało w drodze 
przetargu.  
Naczelnik Wydziału – odpowiedziała, że to zależy na jaki cel nieruchomości są 
dzierżawione. To wszystko wynika z ustawy. Jeżeli na czas dłuższy niż 3 lata to w drodze 
przetargu. 
Radny W. Czurko – zapytał, czy jeżeli nieruchomość jest w użytkowaniu wieczystym to, 
czy można ja przekształcić na własność. 
Naczelnik Wydziału – odpowiedziała, że to zależy, czy na niej jest budynek mieszkalny, czy 
prowadzona jest działalność gospodarcza i od którego roku. 
Rany W. Czurko – powiedział, że jest to nieruchomość gruntowa niezabudowana, ale nie 
wie od którego roku.  
Przegłosowano: 
za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
c) w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w mieście Białogard na rok szkolny 2020/2021 – 
druk C, 
Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Edukacji – M. Grabczyńska 
Uzasadnienie: 
Przy zwrocie kosztów rodzicom za dowóz dzieci do szkół są niezbędne średnie stawki cen 
paliwa i dlatego podjęcie tej uchwały jest zasadne. Ceny ustalane są na cały rok szkolny i nie 
ulegają zmianie. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie. Głosy w dyskusji: 
Radny Sz. Jonko – zapytał, co się stanie jak ceny wzrosną? 
Naczelnik Wydziału – odpowiedziała, że nie aktualizujemy tych kwot. Dotyczy to danego 
roku szkolnego. 
Przegłosowano: 
za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta dla 

niepublicznych placówek wychowania przedszkolnego i niepublicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez osoby prawne inne niż Miasto i osoby fizyczne oraz 
trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – druk D, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Edukacji – M. Grabczyńska 
Uzasadnienie: 
Zmiany w tym projekcie uchwały dotyczą dwóch kwestii. Rozliczenia dotacji rocznej oraz 
przekazywania dotacji dla uczniów. Projekt uchwały wprowadza też obowiązek przekazania 
Burmistrzowi w grudniu każdego roku budżetowego w terminie dwóch dni od dnia 
zakończenia obowiązkowych zajęć edukacyjnych informacji o faktycznej liczbie uczniów 
szkoły. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Przegłosowano: 
za - 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli 

przedszkoli, szkół i placówek prowadzonych przez Miasto Białogard ze środków 
specjalnego funduszu na nagrody dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-
wychowawcze, tworzonego w budżecie Miasta – druk E, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Edukacji – M. Grabczyńska 
Uzasadnienie: 
Ten projekt uchwały uwzględnia zmianę złożonego wniosku Zarządu Oddziału Związku 
Nauczycielstwa Polskiego z dnia 15 października 2019 roku. Opinia z założenia ma charakter 
nieobligatoryjny, natomiast zapis uchwały mówiący o uzyskaniu pozytywnej opinii od rady 
pedagogicznej oraz od związku zawodowego zrzeszającego nauczycieli, w przypadku 
nauczyciela, gdy nauczyciel do takiego przynależy, nie pozwala na przyznanie nagrody w 
przypadku jej nie uzyskania uchwała nie powoduje żadnych skutków finansowych. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie. Głosy w dyskusji: 
Radny Sz. Jonko – powiedział, że pracodawcą jest dyrektor, a nie związki zawodowe, czy 
też Rada Pedagogiczna. Poprosił o prawne wyjaśnienie tej kwestii, czy to spełnia wymogi 
prawne. Pracodawca ocenia pracę ma pytanie, czy te godziny są obowiązkowe dla 
pracownika? 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy zmienia się wymiar godzin lekcyjnych. 
Naczelnik Wydziału – odpowiedziała, że wymiar godzin nie ulega zmianie. 
Przegłosowano: 
za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie przypadków, w jakich nauczycielowi zatrudnionemu 

w pełnym wymiarze zajęć można obniżyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć 
oraz warunków i trybu tego obniżenia – druk F, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Edukacji – M. Grabczyńska  
Uzasadnienie: 
Kwestie dotyczące czasu pracy nauczycieli zostały uregulowane w ustawie – Karta 
Nauczyciela. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Przegłosowano:  
za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
g) w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć oraz zwolnień od obowiązku realizacji zajęć nauczycieli pełniących 
stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach podstawowych i placówkach 
prowadzonych przez Miasto Białogard – druk G, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Edukacji – M. Grabczyńska 
Uzasadnienie: 
Powyższy projekt uchwały ma charakter jedynie porządkujący w związku z nową reformą 
oświatową  tj. likwidacja gimnazjów, jak również w oparciu o obecny i przyszły stan 
oddziałów w szkołach podstawowych. Uchwała nie powoduje żadnych skutków finansowych.  
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie. Głosy w dyskusji: 
Radny Sz. Jonko – powiedział, że ma pytanie, czy te godziny są obowiązkowe i jaki jest 
nominalny? 
Naczelnik Wydziału - odpowiedziała, że to ustala dyrektor, a czasu nominalnego nie ma. 
Przegłosowano: 
za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
h) w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych oraz 
nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci 
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młodsze zatrudnionych w szkołach podstawowych i przedszkolach prowadzonych przez 
Miasto Białogard – druk H, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Edukacji – M. Grabczyńska 
Uzasadnienie: 
Obecnie Karta Nauczyciela nie wskazuje wprost jakie pensum powinien realizować w 
szkołach podstawowych oraz w przedszkolach pedagog, psycholog, terapeuta pedagogiczny, 
doradca zawodowy oraz nauczyciel wychowania przedszkolnego, który prowadzi zajęcia w 
grupie mieszanej wiekowej dzieci pięcia- jak i sześcioletnich. Ustawodawca upoważnił 
organy prowadzące do ustalenia w drodze uchwały obowiązkowy wymiar godzin zajęć dla 
w/w nauczycieli. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przegłosowano: 
za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
i) w sprawie aktualizacji na rok 2020 programu ochrony środowiska dla miasta Białogard na 

lata 2017-2020 – druk I, 
Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – M. Barcicka 
Uzasadnienie: 
Ten projekt uchwały jest kontynuacją dokumentu pn. Program Ochrony Środowiska miasta 
Białogard na lata 2017–2020 z perspektywą na rok 2025 opracowanego w listopadzie 2016 
roku. Cała zmiana otrzymała pozytywną opinię. W tym roku przystąpimy do  realizacji 
nowego programu. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie. Głosy w dyskusji: 
Radny Sz. Jonko – zapytał, czy w tym programie uwzględniono zmiany dot. kanału Ulgi 
 i budowy budynku wielomieszkaniowego przy ulicy Świdwińskiej?  
Naczelnik Wydziału – odpowiedziała, że to jest uwzględnione. W programie nie ma jednak 
szczegółowych zadań. 
Radny W. Czueko – zapytał,  
Zastępca Burmistrza – odpowiedziała, że na te 4 tereny chcemy złoży wnioski, aby 
otrzymać dofinansowanie. 
Przegłosowano: 
za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
j) w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Białogard –  

druk J, 
Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – M. Barcicka 
Uzasadnienie: 
Zmianie ulegają zapisy ustawy , które wymuszają zmianę  uchwal stanowiących podstawę do 
funkcjonowania miejskiego systemu gospodarowania  odpadami komunalnymi. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną ą Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego  
w Białogardzkie 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
k) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 
w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi – druk K, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – M. Barcicka 
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Uzasadnienie: 
Przedmiotowa uchwała otrzymała pozytywną opinie Państwowego Powiatowego Inspektora 
Sanitarnego w Białogardzie w zakresie częstotliwości odbioru odpadów komunalnych. 
Sposób świadczenia usług został określony w regulaminie świadczenia usług przez PSZOK. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
l) w sprawie stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – druk L, 
Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – M. Barcicka 
Uzasadnienie: 
W projekcie uchwały są przedstawione stawki opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
za – 2, przeciw – 1, wstrzymało się 1. Opinia pozytywna. 
ł) w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 
przydomowym – druk Ł, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – M. Barcicka 
Uzasadnienie: 
Obowiązek podjęcia tej uchwały przez Radę Miejska ma charakter obligatoryjny.  Został 
przedstawiony Zacinek kosztów odbioru iż zagospodarowania bioodpadów z nieruchomości 
zabudowanych. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się - 2. Opinia pozytywna. 
m) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania 
deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej – druk M, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – M. Barcicka 
Uzasadnienie: 
Jest podany wzór deklaracji o wysokości opłat zagospodarowanie odpadami komunalnymi na 
Terenia miasta Białogard. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
n) w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości oraz odbierania 
odpadów komunalnych – druk N, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – M. Barcicka 
Uzasadnienie: 
Przedsiębiorca świadczący usługi nie może przekroczyć określonych w  uchwale górnych 
stawek  opłaty określonych w umowie. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
o) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk O, 
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Przedstawiła: Skarbnik Miasta – I. Kubiak 
Uzasadnienie: 
Zwiększa się planowaną kwotę dochodów budżetowych Miasta o kwotę  2.370.644,89 zł do 
kwoty 130.425.607,12 zł. Natomiast kwotę planowanych wydatków budżetowych o kwotę 
5.952.135,14 zł do kwoty 141.383.252,98 zł. Ponadto określa się planowaną kwotę deficytu 
budżetowego w wysokości 10.957.645,86 zł. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
p) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020–2029   

– druk P. 
Przedstawiła: Skarbnik Miasta – I. Kubiak 
Uzasadnienie: 
Nowe brzmienie otrzymują załączniki nr 1 i nr 2. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.           
                                                                                 
Ad 3 
W sprawach różnych nie zgłoszono żadnych spraw. 
 
Ad 4  
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie 1656. 
 
 
Protokółowała: 
D. Holczewska – Szydłowska                                        Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                             /-/ Mariusz Smoliński 
                                                                                                                                                                                 
                                                                                       


